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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

13. juli 2010

I et kommende åbent samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende 

spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål CF

Med henvisning til pressemeddelelsen af 13. juli 2010 fra Fødevareministeriet 

"Fejl i opgørelse over slagmærker på svin" bedes ministeren redegøre for, 

hvordan det har kunnet ske, at ministeren tidligere har fejlinformeret udvalget 

om omfanget af politianmeldelser mod landmænd, der har udsat deres svin 

slag, hvor ansvaret for fejlen ligger, og hvordan udvalget kan være sikker på, 

at ministeren fremover giver udvalget korrekte oplysninger om omfanget af 

landmænds vold mod deres svin.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristen Touborg (SF).

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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